
Woordje van de voorzitter 

Ik wens u een goede gezondheid en al 
wat u maar wensen kan. We zijn een 
nieuw jaar gestart. Een jaar vol goede 
wensen en voornemens die hopelijk 
zullen uitkomen. Dat is niet anders 
voor N-VA Denderbelle-Lebbeke-Wie-
ze. Dit jaar gaan we er opnieuw met 
volle moed tegenaan zowel in onze 
afdeling, binnen onze gemeenteraads-
fractie en het BCSD, als in het sche-
pencollege met onze twee schepenen.

Met onze nieuwjaarsreceptie, paas- 
actie, 11 juli-actie, jaarmarkt, spaghet-
tizwier en 11 november-actie heeft 
onze afdeling nog heel wat werk voor 
de boeg. 

Onze gemeenteraadsleden en sche-
penen staan ook in 2023 voor u klaar. 
Onze raadsleden houden de vinger 
aan de pols en onze schepenen blijven 
werken aan een beleid ten dienste van 
alle inwoners van 
onze gemeente.

Brent Roelandt
Voorzitter

Restauratie kiosk
De kiosk in de tuin van het Cultuurcentrum werd gerestaureerd. Ze was  
verloederd en had geen functie meer. Het schepencollege besliste om de kiosk  
de nodige aandacht te geven en gaf haar een opknapbeurt. Het resultaat mag 
gezien worden.

De kiosk ziet er als nieuw uit. De provincie Oost-Vlaanderen financierde een deel 
van de kosten voor de restauratie. “De kiosk is een van de weinige houten kiosken 
die Vlaanderen nog rijk is. In het verleden vormden ze een belangrijk centrum voor 
festiviteiten. Dankzij de restauratie kan de kiosk van Lebbeke nog jarenlang een 
belangrijke plaats 
in onze gemeen-
schap vervullen”, 
zegt provinciaal 
gedeputeerde  
An Vervliet. 

“Leerlingen van 
de academie 
zullen regelmatig 
les krijgen in de 
kiosk en er zullen 
voorleesmomen-
ten zijn.”

Onze kiosk beleeft 
haar tweede jeugd.

NIEUWJAARSRECEPTIE 
N-VA Denderbelle-Lebbeke-Wieze

21 januari 2023
vanaf 19.30 uur

CC De Biekorf (Stationsstraat 
23 in Lebbeke)

Gastspreker: Kamerlid  
en activiste Darya Safai
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11 november
Op 11 november komt in onze gemeente niet enkel Sint-Maarten op 
bezoek. De 75-plussers in Denderbelle krijgen ook bezoek van onze 
bestuursleden. Traditiegetrouw brengen wij de oudste inwoners van 
de Sint-Maartenparochie op 11 november een cadeautje en slaan we 
gezellig een babbeltje met hen. 

Wij vinden het leuk om onze oudste inwoners in de bloemetjes te 
zetten op die dag en zien het tegelijk als de ideale gelegenheid om ook 
zelf iets te ontvangen. Wij luisteren namelijk graag naar de bezorgd-
heden van onze inwoners en zij geven ons feedback op het beleid. 
Gelukkig zagen we alleen maar blije gezichten. Tot volgend jaar!

Onze bestuursleden op pad voor 11 november.

Propere en gezonde gemeente
Onze inwoners moeten kunnen wonen in een propere en gezonde gemeente. Dat is al vanaf dag één een topprioriteit voor onze 
bestuursploeg. Samen met schepen van Leefmilieu Goedele Uyttersprot wordt die doelstelling vast en zeker bereikt. Hieronder 
kan u enkele (toekomstige) realisaties zien:

•    het project Samentuin.
•    de opwaardering van enkele trage wegen.
•    een nieuw vuilnisbakkenplan.
•    de uitbreiding van het geboorte- en herdenkingsbos: er werd 

al 1,6 hectare extra bos aangeplant. Iedereen die wil kan er een 
boom planten als dierbare herinnering aan een geboorte of 
sterfgeval.

•    een speelbos in Denderbelle: het gemeentebestuur is de eige-
naar van een aantal percelen achter het huidige speelplein en 
de voormalige pastorij. Het wordt een ontmoetingsplaats voor 
jong en oud met de nodige aandacht voor 
biodiversiteit. De aangeplante bomen dragen 
het ‘Plant van Hier’-label. Dat zijn dus plan-
ten, bomen en struiken die zich na de laatste 
ijstijd spontaan in onze gebieden vestigden.

Goedele Uyttersprot, schepen van Leefmilieu

Jobbeurs Lebbeke
Een job is de beste garantie tegen armoede. Dat is de mening van onze Lebbeekse bestuursploeg. We organiseerden onlangs 
opnieuw een jobbeurs om werkzoekenden en werkgevers met elkaar in contact te brengen. 

Win-winsituatie
De samenwerking tussen Lebbeke, de verschillende omliggende gemeenten en de VDAB zorgt ervoor dat bedrijven uit de buurt 
gemakkelijk in contact kunnen komen met werkzoekenden. Op die manier verlagen we de drempel in de zoektocht naar werk in 
de eigen streek. Dat is een win-winsituatie: de werkzoekende vindt een job en de werkgever kan een aantal openstaande vacatures 
invullen.

Zitdag in het Sociaal Huis
Karel Uyttersprot, lid van het bijzonder comité voor de sociale dienst, ging een kijkje nemen op de beurs. Hij vroeg 
de werkgevers of ze een zitdag in het Sociaal Huis zien zitten. Het is de bedoeling om dan alle werklozen uit te  
nodigen en hen voor te stellen aan de werkgevers uit de streek. Zo kunnen de vaardigheden gemakkelijker en snel-
ler gekoppeld worden aan de gezochte profielen. Dat voorstel viel bij de werkgevers, de VDAB-directie en de andere 
aanwezigen duidelijk in de smaak.

Karel Uyttersprot, lid van het bijzonder comité voor de sociale dienst

Een propere en gezonde gemeente

lebbeke@n-va.be
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Heraanleg Opstalstraat
De Opstalstraat is heraangelegd. De werken startten in maart 
en namen enkele maanden in beslag. Het resultaat mag gezien 
worden. 

De bebouwde zone van de Opstalstraat kreeg een gescheiden 
rioleringsstelsel. Dat was voor het schepencollege de aanzet om de 
hele straat onder handen te nemen. Er werd een nieuwe laag asfalt 
gelegd en de fietsveiligheid werd verbeterd. Fietsers rijden vanaf nu 
in de Opstalstraat op verhoogde, volwaardige fietspaden, gemaakt 
van rood beton. 

“De Opstalstraat lag er voor de werken heel slecht en onveilig bij”, 
zegt schepen van Mobiliteit Raf De Wolf. Tegelijkertijd maakten 
we ook het kruispunt met de Kleine Snijderstraat veiliger.  
“Met de herinrichting van het centrum van Denderbelle, de  
wegwerkzaamheden in de Hoogstraat en Kapellestraat en de  
heraanleg van de Opstalstraat volbrachten we tijdens deze  
legislatuur al mooie realisaties. De komende jaren pakken we nog 
enkele dringende wegenwerken aan”, besluit De Wolf.

Schepen De Wolf nam een kijkje in de Opstalstraat.

Burgerparticipatie
Bij de start van de nieuwe legislatuur riepen we een 
vragenhalfuurtje voor burgers in het leven. 

WAAROM EEN VRAGENHALFUURTJE?
Dat doen we om de burgerparticipatie te vergroten.  
“Burgers krijgen zo de kans om voor de start van de  
gemeenteraad een vraag te stellen. We willen hun  
betrokkenheid vergroten en hen dichter bij het beleid 
brengen”, zegt fractievoorzitter Reinout De Mol.

IS DAT IETS NIEUWS?
Door de coronapandemie en de digitale vergaderingen 
van de gemeente- en OCMW-raad konden we het  
vragenhalfuurtje om praktische redenen niet organise-
ren. Daarom brengen we het initiatief hier nog eens  
kort onder de aandacht. We kunnen de vergaderingen  
nu weer maandelijks organiseren.

HOE KAN IK MIJN VRAAG STELLEN?
Bent u meerderjarig en woont u in Lebbeke? Dan kan u 
uw vraag aan het schepencollege stellen voor de volgende 
gemeenteraad. Hoe u dat kan doen, leest u in artikel 43 
van het huishoudelijke reglement van de gemeenteraad:  
www.lebbeke.be/file/download/4808/2186C746138AE-
FD16DEE2FB35BBD89C2.

Reinout De Mol
Fractievoorzitter

N-VA Lebbeke is op zoek naar inwoners 
die mee hun schouders willen zetten onder ons 
beredeneerd, constructief en gepassioneerd project. 
Zo kunnen we het welzijn en de welvaart in onze 
mooie gemeente mee waarborgen voor de volgende 
generaties. Ben jij gedreven en op zoek naar een 
zinvolle tijdsbesteding met een maatschappelijke 
meerwaarde? Dan ben je van harte welkom!  
Stuur gerust een mailtje naar lebbeke@n-va.be

Maak jij 
mee het 
verschil?

www.n-va.be/lebbeke
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FEDERALE BEGROTING
VAN REGERING-DE CROO IS 
ALLERSLECHTSTE VAN EUROPA

Premier De Croo belazert ons met foute cijfers. Daarvoor moest
zelfs zijn eigen staatssecretaris wijken. De feiten zijn nochtans 
helder: België heeft de allerslechtste begrotingscijfers van de 
hele eurozone. Alle broodnodige hervormingen rond de 
arbeidsmarkt en pensioenen blijven uit.” 

“

Sander Loones
N-VA-Kamerlid

Matthias Diependaele
Vlaams minister van Begroting

BEL FRA SVK IT SPA EMU NED SVN DUI FIN OOS GRI POR LUX ZWE DK ZWI IER NOR
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Verwacht begrotingssaldo in 2024

VLAANDEREN WÉL OP WEG NAAR
BEGROTINGSEVENWICHT IN 2027

In de Vlaamse begroting geen ‘materiële fouten’ zoals in de federale! 
De Vlaamse Regering zet koers naar een begrotingsevenwicht in 2027. 
We zijn verantwoordelijke politici. Daarom weigeren we de miserie van 
vandaag door te schuiven naar de generaties van morgen. We hebben
de moed om moeilijke problemen nu op te lossen.”

2022 2023 2024 2025 2026 2027

Saldo na correcties begrotingsdoelstelling

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE
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Evolutie Vlaamse begroting


